
Najavljuju}i novi al-
bum najboljeg ba-
lkanskog repera

Ede Maajke „Spomen
Plo~a“, koji je, ustvari,
„best of“ materijal proteklih
deset godina, kolege iz
Hrvatske napisale su da
„zub vremena nije nagri-
zao muzi~ka remek-djela
Ede Maajke“.
I, zaista, {ta jo{ re}i za

Maajku koji je jo{ prije pet-
{est godina pobrao sve re-
levantne muzi~ke nagrade
na ovim prostorima, punio
dvorane poput zagre-
ba~ke Hale sportova, a
osim toga, nerijetko zbog
svojih tekstova bio cenzur-
iran.
Stoga nije ni ~udo {to se
„Spomen Plo~a“, koja }e
biti objavljena u srijedu, a
dva dana poslije promovir-
ana u zagreba~kom

„Aquariusu“, i{~ekuje sa
velikim zanimanjem.

Super ispucavanje

Ro|eni Br~ak sa zagre-
ba~kom adresom (mada
mu po{ta sve ~e{}e sti`e
u Tel Aviv, gdje `ivi njego-
va ljubav, Izraelka Lilah)
isti~e da je prezadovoljan
albumom te da misli da }e
veoma dobro pro}i.

- Ba{ ga danas (srijeda,
op. a.) {aljemo u {tampu.
Poslu{ao sam master i ne-
mam zamjerki. S novim
bendom sam ve} imao ne-
koliko svirki i publika je
odli~no reagirala. Sada
~ekamo promociju albuma
u Zagrebu - ka`e ovaj 31-
godi{njak.
� Publika Vas voli, ali ko-
liko dr`ite do kritike mu-
zi~kih stru~njaka?
- Pa, kada sam siguran u

materijal koji sam uradio,
kada sam zadovoljio svoje
kriterije, tada kritika nije bi-
tna. Bar je tako kod mene.
To je totalno stvar ukusa i
svako ima pravo na svoje
mi{ljenje. Najbitnije je za-
dovoljiti svoje kriterije, a to
je ujedno i najte`e.
� Kada je u planu promo-
cija u BiH?
- Ba{ sam u pregovorima
za koncert na Sarajevo Fi-
lm Festivalu, gdje sam mi-
slio uraditi promociju
„Spomen Plo~e“. Mo`da
do avgusta zasviramo i na
jednom festivalu u Te{nju.
Nemam neku koncepciju i
plan promocije, kada nas
neki klub ili festival pozo-
ve, dolazimo. Malo smo
zakasnili sa CD-om pa,
{to ne stignemo do avgu-
sta, nastavit }emo u se-
ptembru. 
� Je li se u ovom vreme-
nu te{ko baviti muzikom?
Kada u pola osam ~ujete

vijesti od kojih Vam se pr-
evr}e u ̀ elucu, kako je na-
kon toga iza}i na binu? 
- Pa, do|e mi kao neko su-
per ispucavanje, naseki-
ra{ se i, onda, sve to izba-
ci{ iz sebe. Hvala Bogu
{to imam ovo, do|e mi
kao terapija. To nije ni{ta
novo, emotivac sam pa mi
je oduvijek tako. Neki odu
na stadion, neki pretuku
pola svoje porodice, neki
pretuku pola tu|e porodi-
ce, a meni je muzika tera-
pija, oduvijek...
� Koliko pratite de{avaja
u BiH i zanima li Vas to?
- Naravno da me zanima,
ja sam iz Bosne. Kada sti-
gnem, pro~itam pone{to
sa portala, a ako ni to ne
uradim, jarani mi se
po`ale na situaciju. Jako
te{ka vremena za BiH.
� Da ste ostali u BiH, {ta
mislite da li bi se danas o
Vama govorilo kao o na-
jboljem reperu na ovim pr-
ostorima?
- Ko zna, publika u BiH su-

per prihvata i Frenkieja i
„Dubiozu“, valjda bi i me-
ne... Znam samo da bi mi
mnogo vi{e vremena i str-
pljenja trebalo da isplivam.
Zna~i, za ono {to sam ura-
dio u prve dvije godine, tr-
ebalo bi mi dosta vi{e.
Te{ka je na{a publika ka-
da je rije~ o repu, imamo
mnogo ve}u rok tradiciju.

Biografija i bend

� Kako nikada ne miruje-
te, vjerovatno ve} imate i
nove projekte u planu? 
- Sada mi je bitna samo
muzi~ka karijera, upravo
sam zavr{io ovaj album,
ho}u da ga sada sviram i
ispromoviram, a onda „za-
kopat“ novi materijal... Be-
nd me je stvarno nainspiri-
rao i sada ho}u da se to-
me maksimalno posvetim.
� ^ujem da pripremate
biografiju?
- Sada sam samo u muzi-
ci, bend, nastupi i produ-
kcija...

L. SARAJLI]-RAMOVI]
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INTERVJU

Da razjasnimo, nigdje nije
kao u prospektima. U
osnovi svakog prospekta
zacementirana je la`.
Mo`da je to prete{ka osu-
da, ali ako ste ikad vidjeli
neki prospekt pa nakon
toga prodefilovali izrekla-
miranim mjestom,
naj~e{}a re~enica koju
ste mogli izgovoriti je otpr-
ilike: „Pa zar je ovo ono
{to sam na slikama gle-
dao?“
Ulcinj je nekada bio jedan
od popularnijih gradova
na jadranskom, kako se to
sada ka`e - priobalju. Ra-
spadom Jugoslavije i po-
svema{njom raspu{te-
no{}u, neodgovorno{}u,
manjkom sredstava i smi-
sla za organizaciju, posta-
jao je marginaliziran. 

Privla~enje turista

Iako, kad malo pogledate,
tamo je mo`da i najmanja
razlika izme|u slike i stva-
rnosti. Na slikama se,
uglavnom, potencira stari
dio grada, koji je ve} sto-
lje}ima takav kakav je,
dakle, pri~a za sebe te tri-
naest (brojem: 13) kilome-
tara duga pje{~ana pla`a
na suprotnom kraju grada.
Priznat }ete, du`ina koja
nije za potcijeniti... Tako

da vam ne mogu mnogo
slagati.
Jedno od rijetkih, neka-
da{njih preduze}a koja se
organizirano bave turi-
zmom je HTP „Ulcinjska
rivijera“, koja je od ove go-
dine malo ozbiljnije krenu-
la u projekt animacije po-
tencijalnih turista. Prema
rije~ima PR-a ove firme
Ane @ivanovi}, nekada je
Ulcinj bio pun Nijemaca,
ali kako nema jeftinih leto- va za Podgoricu, nema ni

Nijemaca.
Ali, nije da nema nikoga, u
periodu od 1. jula do 15.
avgusta bolje vam je da ne
idete. Tamo je i kunto i pa-
nto, i to hiljade takvih, tako
da ne da se ne}ete imati
priliku odmoriti nego se
ne}ete mo}i okrenuti. Ako,
pak, volite ljetovanje u
gu`vi, onda je ovo idealno
odredi{te u tom periodu.
- Fokusirali smo se na to
kako da privu~emo turiste
tokom juna, druge polovi-
ne avgusta i septembra.
Nekada je ovdje sezona
trajala od 1. aprila do 1.
oktobra, to vi{e nije slu~aj
i najvi{e radimo da to pro-
mijenimo. Za sezonu
2010. priredili smo bogat
zabavni program sa ra-
znim sadr`ajima na svim
lokacijama. „Ulcinjska rivi-
jera“, ina~e, raspola`e s
hotelima „Bellevue“ i

„Olympic“ te apartmanima
u nudisti~kom naselju na
Adi Bojani - ka`e Ana
@ivanovi}.

Borova {uma

Svi hotelski kapaciteti su
nedavno renovirani, hoteli
su na samom po~etku Ve-
like pla`e i opasani su bor-
ovom {umom, {to je, mo-
`da, njihov najzna~ajniji
kvalitet. Ne nude neki pre-
tjerani luksuz, ali ljudima
nekada{nje srednje klase,
onima koji, zapravo, i jesu
fokus grupa, luksuz nije
najbitniji. 
Cijene su u skladu sa vre-
menom, 30 eura ko{ta na-
jskuplji polupansion, i to u
{pici sezone. Za pro-
sje~nog gra|anina BiH,
onoga kojem su Turska i
Gr~ka poskupe, a Hrva-
tska ve} izlizana... te{ko
da ima igdje i{ta pristu-
pa~nije. A. ̂ ULI]

ULCINJ Savr{eno mjesto za odmor

Ne mo`ete zanemariti   
pla`u od 13 kilometara!
Za sezonu 2010. priredili smo bogat zabavni program sa raznim
sadr`ajima na svim lokacijama, ka`e PR „Ulcinjske rivijere“

Ne nude neki pretjerani luksuz,
ali ljudima nekada{nje srednje

klase, onima koji, zapravo, i jesu
fokus grupa, luksuz nije najbitniji

Rukometni reprezentati-
vac Bosne i Hercegovine
Muhamed Toromanovi} je
ve} drugu godinu u Da-
nskoj, gdje brani boje Ko-
ldinga. Ipak, posljednjih
nekoliko mjeseci nije na-
stupao zbog povrede
kri`nih ligamenata kolje-
na. 
Ovaj odli~ni pivot zbog to-
ga nije igrao ni za bh. ru-

kometnu selekciju u prija-
teljskim utakmicama pro-
tiv Gr~ke, a kako stvari tr-
enutno stoje, te{ko da }e
u narednim mjesecima
do}i u domovinu da obi|e
rodbinu i prijatelje. 

Podr{ka Bilija

- U Danskoj je veoma
~udan zakon. Bio sam za-
te~en kada su mi u klubu
saop}ili da ne smijem na-
pu{tati Dansku dok se po-
tpuno ne oporavim. To je
sve zbog osiguranja i zato

{to sam na nekoj listi
op}ine koja me pla}a dok
sam na bolovanju. Ako
bih napustio Kolding na
nekoliko dana, mogao bih
imati problema sa klu-
bom. Takvi su propisi i

moram ih po{tovati - ka`e
Toromanovi}. 
On ve} dvije godine igra u
Danskoj te ka`e kako se
vrlo brzo navikao na `ivot
u ovoj skandinavskoj ze-
mlji. 
- Na po~etku mi je dosta
zna~ila podr{ka Bilija (Bi-
lal [uman, op. a.), koji je
u Koldingu prava legenda
kluba. Nakon aktivnog igr-
anja, preuzeo je `ensku
ekipu i sa njima pravi
odli~ne rezultate. Tu je i
Maida Arslanagi}, k}erka

na{eg proslavljenog go-
lmana i trenera Abasa.
Ona igra za rukometa{ice
Koldinga. Ja jo{ u~im da-
nski jezik. Dobro ga razu-
mijem, ali jo{ te{ko govor-
im tako da ve}inom kori-
stim engleski - nastavlja
popularni Tore. 

Lu~ki grad

Kolding je lu~ki grad, u
kojem je rukomet sport br-

oj jedan i na svakoj uta-
kmici dvorana je ispunje-
na do posljednjeg mjesta. 
- Uvijek nas bodri 3.500
gledalaca. Dvorana bi
uskoro trebala biti pro{ire-
na tako da }e primati
mnogo vi{e posjetilaca.
Navija~i i saigra~i me zo-
vu Tore, kao {to je bio
slu~aj u Bosni - nastavlja
pivot na{e rukometne re-
prezentacije. 
U Danskoj ga nerviraju je-
dino klimatski uvjeti i do-
sadna ki{a, koja, kako
ka`e, pada skoro cijelu
godinu. 
- Vrijeme je katastrofa.
Sada u Sarajevu pr`i su-
nce, a ja ovdje hodam u
dukserici i jakni. Ki{a je
sastavni dio `ivota sva-
kog stanovnika Koldinga.
Sa njom po~inje i za-
vr{ava se dan - govori To-
romanovi}. D. ZEBA

@IVOT Muhamed Toromanovi}, rukometa{ Koldinga 

Zbog ~udnog 
zakona, ne mogu 
napustiti Dansku
Bio sam zate~en kada su mi u klubu saop}ili da
ne smijem napu{tati zemlju dok se potpuno ne
oporavim od povrede, govori popularni Tore 

Sada u Sarajevu pr`i sunce, a ja
ovdje hodam u dukserici i jakni 

Podsjetnik na nekada
Upravo su kapaciteti Ulcinjske rivijere mo`da ono {to
bi ljudima koji su malo prije rata bili u srednjim godi-
nama, a poslije ostali i bez pro{losti i bez budu}nosti i
bez dr`ave u kojoj su ro|eni... bio podsjetnik na njima
sretna vremena. Usluga je besprijekorna, stari i pre-
vejani konobari „za na ranu priviti“, hrana korektna,
tanjiri puni kao oko, borova {uma, le`aljka koja vas
~eka i isklju~ivo je va{a, pijesak i pogled prema hori-
zontu - vi{e ne treba.

Grupa G
� Ho}ete li gledati utakmice Svjetskog prvenstva i
imate li posebnu raju za to?
- Ve} dugo ne pratim fudbal. Tu i tamo pokoju utakmi-
cu, ali Svjetsko prvenstvo je uvijek zanimljivo pogleda-
ti. Grupa G mi je najzanimljivija - Obala Slonova~e, Br-
azil, Koreja, Portugal. Bit }e to odli~ne utakmice.

Mojih top pet
� Ko su, prema Va{em
mi{ljenju, najbolji iz-
vo|a~i na ovim prostori-
ma? 
- Nemam neki redosli-
jed, ali to su za mene
Damir Avdi}, Josipa Li-
sac, Dino [aran, Sky
Wikluh, Coco Muratovi}. 

Pro{irenje porodice
� Lilah i Vi ste tri godine zajedno, a rekli ste da `ivite
kao u braku. Pa da nije na pomolu pro{irenje porodi-
ce?
- Nije jo{, ali bit }e, bit }e...

Botani~ki vrt i kraljevski dvorac
Kolding je poznat u cijeloj Skandinaviji po bota-
ni~kom vrtu, koji slovi za jedan od najljep{ih u ovom
dijelu svijeta, ali i po kraljevskom dvorcu Koldinghus,
koji je izgra|en u 13. stolje}u. 
- ^esto obi|em ove znamentosti u slobodno vrijeme,
posebno dvorac, koji je nedaleko od mog stana -
ka`e Tore. 

Dankinje su o.k., ali volim doma}e
Rukometa{ Koldinga ka`e da je jo{ solo. 
- Dankinje su o.k., ali volim i vjerujem u doma}e. Ipak
`elim na}i Bosanku - kategori~an je  Muhamed. 

Edo Maajka uo~i izlaska albuma „Spomen Plo~a“ 

Najbitnije je i najte`e 
zadovoljiti 
svoje 
kriterije

Najbitnije je i najte`e 
zadovoljiti 
svoje 
kriterije

Neki pretuku pola svoje porodice,
neki pretuku pola tu|e porodice, a
meni je muzika terapija, oduvijek

Edo Maajka: 
Bh. promocija 

albuma na SFF-u 

Popularni novosadski be-
nd „Pero Defformero“ u
petak, 18. juna, nastupit
}e prvi put u Sarajevu,
ta~nije u klubu „Cinemas
Sloga“.
Grupa je osnovana jo{

1993. godine, a ~ine je
Goran Bi{evac, Sa{a Fri{,
Nenad Kova~evi} i Slobo-
dan Stanojevi}. @anr mu-
zike koju bend preferira je
neobi~na kombinacija ro-
kenrola i folka. H. P. 

Prvi nastup Novosa|ana

„Pero Defformero“ 
u Sarajevu

Toromanovi}: Jo{ u~im danski jezik

Naravno da me zanimaju de{avanja
u BiH, pa ja sam Bosanac, ka`e
Br~ak sa zagreba~kom adresom,
kome po{ta sve ~e{}e sti`e u Tel
Aviv � Te{ka je na{a publika kada
je rije~ o repu, imamo mnogo 
ve}u rok tradiciju

Prelijepa pje{~ana pla`a „Bellueve“ 

Stari grad

„Pero Defformero“: U klubu „Cinemas Sloga“ 


